

TERMA-TERMA DAN SYARAT-SYARAT UNTUK CABUTAN BERTUAH

Terma-terma dan syarat-syarat berikut ("**Terma & Syarat**" tersebut) terpakai pada cabutan bertuah ("**Cabutan Bertuah**") Maxis Business Spark UsahaWIRA Persidangan Maya ("**Acara**" tersebut) anjuran Maxis.

ACARA	Maxis Business Spark UsahaWira 2021
TEMPOH ACARA	Dari 24 Ogos 2021 jam 9.30 pagi hingga 31 Ogos 2021 jam 11.59 malam, dua tarikh tersebut dirangkumi.
PIHAK YANG BOLEH MENYERTAI CABUTAN BERTUAH (KELAYAKAN)	Sesiapa yang menduduki di Malaysia yang: (a) berumur 18 tahun dan ke atas sahaja; (b) telah berdaftar untuk Acara tersebut; dan (c) telah mengemukakan maklumat daftar yang sempurna dan tepat kepada pihak Maxis (iaitu nama yang sah, alamat emel dan nombor telefon bimbit).
PIHAK YANG TIDAK BOLEH MENYERTAI CABUTAN BERTUAH	1. Pekerja Maxis dan pekerja kontrak Maxis (termasuk syarikat bersekutu atau syarikat yang berhubung kait) dan ahli keluarga terdekat mereka. 2. Pekerja dan/atau ejen kepada hal ehwal, pengiklanan, pembekal perkhidmatan promosi untuk Acara ini dan ahli keluarga terdekat mereka.
CARA UNTUK MENYERTAI CABUTAN BERTUAH	Untuk menyertai Cabutan Bertuah tersebut dengan harapan untuk memenangi Hadiah: Langkah 1: Daftar dan log masuk ke Acara dan menyertai persidangan, sesi perangkaian secara langsung, sesi penceramah dan meneroka aktiviti dalam platform tersebut untuk kedua-dua tarikh Acara iaitu pada 24 dan 25 Ogos 2021 dari 9.30 pagi hingga 6.30 petang setiap hari. Langkah 2: Isi borang maklum balas pada hujung hari kedua, 25 Ogos 2021, mulai jam 6.30 petang dan jawab 3 soalan ringkas dengan tepat. Setiap peserta Acara hanya dibenarkan untuk menghantar 1 borang maklum balas sahaja. Borang maklum balas yang lengkap harus dihantar tidak lewat dari 31 Ogos, 11.59 malam. Mana-mana borang maklum balas yang dihantar selepas tempoh Acara akan terbatal secara automatik.
PENGENDALIAN CABUTAN BERTUAH DAN HADIAH	50 pemenang akan dipilih secara rawak dari kumpulan yang telah melengkapkan borang maklum balas dengan jawapan tepat. Setiap pemenang hanya berhak mendapat 1 hadiah masing-masing. Kesemuanya terdapat 50 buah hadiah untuk dimenangi. Hadiah dan pemenang akan dipadankan secara rawak.
PENGUMUMAN PEMENANG DAN PUNGUTAN HADIAH	Pemenang terpilih akan dihubungi terus melalui emel daripada Maxis selepas 7 September 2021.

	<p>Dari situ, pemenang mempunyai 7 hari bekerja dari tarikh makluman untuk membalas melalui emel dan mengesahkan penerimaan makluman tersebut. Pemenang perlu bersetuju untuk memberikan maklumat diri mereka (termasuk nama penuh, nama syarikat, nombor telefon bimbit) kepada Maxis dengan cara yang ditetapkan oleh Maxis bagi penghantaran hadiah tersebut, sama ada dengan cara digital atau di lokasi tertentu melalui agensi-agensi Maxis.</p> <p>Kegagalan untuk membalas dalam tempoh masa yang ditetapkan boleh mengakibatkan hadiah ditarik balik, dan Maxis akan memilih pemenang berkecualan yang seterusnya. Pemenang yang mana hadiah ditarik balik tidak boleh membuat sebarang tuntutan terhadap Maxis.</p>
<p>SENARAI HADIAH CABUTAN BERTUAH</p>	<p>Jumlah 50 hadiah untuk diberikan kepada 50 orang pemenang bertuah (tanpa susunan khusus):</p> <ul style="list-style-type: none"> • 10 x RM400,000 nilai kredit pengiklanan untuk Astro merentasi platform TV, Radio dan Digital • 3 x RM10,000 tunai permulaan (<i>Start-up Money</i>) melalui akaun AmAccess Biz, tertakluk kepada proses kelulusan dan proses <i>on-boarding</i> AmBank • 5 x On-Demand Learning (ODL) langganan untuk Redbeat Academy • 5 x 1 tahun akses VIP untuk iQiyi • 5 x Set 3 buku karya Najib Asaddok (4 Turbo Copywriting, Buat Jer, Bisnes Momentum); Pelitup muka & Kalendar 2021 • 1 x OGAWA Mobile Shiatsu LITE Back Massager • 1 x Sudio TOLV In-ear True Wireless Earbuds • 1 x Jam Tangan Realme • 1 x Samu Giken Rapid Air Fryer • 1 x Telefon Bimbit Samsung Galaxy A02 • 5 x Google Nest Mini • 2 x Microsoft Surface Go • 5 x Kod penyiaran premium selama 6 bulan dan pakej pengiklanan bernilai RM100,000 di Viu • 5 x Telefon Bimbit Oppo Reno 10X zoom, Enterprise SMS solutions percuma bernilai RM3,000 dan 2 sesi perundingan Strategik Digital percuma daripada Maxis <p>Maklumat terperinci dan langkah-langkah untuk penebusan (sekiranya ada) hadiah akan dimaklumkan kepada pemenang-pemenang hadiah. Penebusan hadiah-hadiah di atas mungkin tertakluk kepada kriteria kelayakan lanjut serta terma dan syarat tambahan yang dikenakan oleh Rakan Kongsi Industri selaras dengan Klausula 8 di bawah.</p>

1. Dengan menyertai Cabutan Bertuah ini, anda bersetuju (a) untuk terikat dengan Terma & Syarat yang terkandung di sini; dan (b) bahawa anda memenuhi kriteria kelayakan untuk penyertaan sebagaimana yang dinyatakan. Sebagai tambahan untuk Terma & Syarat ini, Terma & Syarat yang terpakai pada penggunaan kandungan dan/atau perkhidmatan, termasuk Terma & Syarat pada penggunaan kandungan relevan dan/atau perkhidmatan terhadap Acara adalah terpakai. Kegagalan untuk mematuhi mana-mana terma, syarat, garis panduan, dasar, arahan atau kaedah yang terpakai boleh mengakibatkan anda hilang kelayakan dari menyertai Cabutan Bertuah berdasarkan budi bicara tunggal dan mutlak pihak kami.
2. Maxis tidak akan bertanggungjawab terhadap borang maklum balas yang tidak lengkap atau apa-apa pembatasan, penangguhan dan lain-lain masalah yang wujud akibat penggunaan internet dan pengantaraan elektronik yang boleh dialami oleh peserta Acara sewaktu mencapai atau menghantar borang tersebut.

3. **MAKLUMAT PERIBADI/DATA PERIBADI**

Maklumat peribadi/data peribadi yang anda kemukakan ketika menyertai Cabutan Bertuah ini akan digunakan oleh Maxis selaras dengan polisi privasinya dalam Notis Privasi Kumpulan Syarikat Maxis. Sila rujuk Notis Privasi Kumpulan Syarikat Maxis dengan melayari sesawang (<https://www.maxis.com.my/en/privacy-notice/>) untuk maklumat lanjut kerana kemasukan Cabutan Bertuah ini adalah satu perjanjian yang tertakluk kepada polisi privasi tersebut, yang mana seharusnya membentuk suatu bahagian penting bagi Terma dan Syarat Cabutan Bertuah ini.

Maklumat peribadi/data peribadi yang dikumpul boleh digunakan oleh Maxis pada masa hadapan bagi membekalkan anda maklumat lanjut tentang acara serupa dan maklumat berkenaan dengannya, yang mana anda boleh memilih tidak menyertainya dengan memaklumkan pada Maxis tentang keputusan anda sedemikian. Maklumat peribadi/data peribadi anda adalah tertakluk pada perlindungan berkenaan privasi dan keselamatan data sepertimana yang dinyatakan dalam Notis Privasi Kumpulan Syarikat Maxis dan Akta Perlindungan Data Peribadi 2010.

Anda perlu mengenal pasti bahawa semua maklumat peribadi/data peribadi yang diberi kepada Maxis adalah tepat dan betul sewaktu penghantaran dan pihak Maxis sedia maklum dan perbaharui sebarang perubahan maklumat peribadi/data peribadi anda.

4. Cabutan Bertuah tersebut harus sentiasa tertakluk di bawah undang-undang Malaysia. Namun, ia merupakan tanggungjawab dan kewajipan tunggal anda untuk memastikan bahawa anda mematuhi dan tidak melanggar mana-mana undang-undang yang mana anda sendiri diselia.
5. Keputusan Maxis terhadap pemenang hadiah adalah terakhir dan muktamad serta tiada surat-menyurat, aduan atau rayuan akan dilayan oleh Maxis pada bila-bila masa sewaktu atau selepas tempoh Acara.
6. Maxis mempunyai hak untuk:
 - a. ganti atau tukar jenis dan nilai hadiah yang kami berpendapat sesuai, secara keseluruhan atau secara bahagian, jika Maxis tidak dapat berikan hadiah yang dinyatakan atas apa-apa alasan; dan
 - b. batal dan tuntutan kembali mana-mana hadiah yang diberikan jika kami dapati bahawa anda telah melanggar mana-mana garis panduan atau Terma & Syarat yang dinyatakan di sini. Cara pengembalian akan ditetapkan oleh Maxis atas budi bicara

tunggalnya, dan kos perbelanjaan untuk mengembalikan hadiah tersebut kepada Maxis akan ditanggung oleh peserta tersebut.

7. Anda tidak berhak untuk menuntut atau meminta kondisi/spesifikasi hadiah secara khusus seperti pertukaran hadiah dan sebagainya. Hadiah tersebut tidak boleh dipindah milik, tidak boleh diserahkan dan tidak boleh ditukar kepada tunai atau apa-apa barangan.
8. Hadiah yang tersenarai di atas adalah di bawah kegunaan dan/atau tanggungan risiko keseluruhannya pada anda sendiri pada bila-bila masa dan Maxis dikecualikan daripada semua waranti dan liabiliti berhubung dengan hadiah tersebut sejauh mana dibenarkan undang-undang. Hadiah tersebut boleh tertakluk pada terma dan syarat tambahan yang dikenakan oleh Rakan Kongsi Industri dan anda bersetuju untuk mematuhi semua terma dan syarat yang dikenakan terhadap hadiah tersebut. Apabila hadiah mengandungi tarikh spesifik bagi bila hadiah harus digunakan, tiada permintaan untuk lanjutan atau gantian apa-apa jua saja akan dilayan. Maxis tidak akan bertanggungjawab jika anda (sebagai pemenang Cabutan Bertuah tersebut) gagal menebus hadiah dengan apa jua alasan termasuk tetapi tidak terhad kepada kegagalan anda untuk menepati atau mematuhi terma dan syarat tambahan yang dikenakan oleh Rakan Kongsi Industri.
9. Pemenang-pemenang harus bertanggungjawab kepada sebarang kos tambahan, duti, cukai dan/atau lain-lain perbelanjaan sampingan yang mungkin berlaku sebagai kesan daripada dan/atau berhubung dengan penerimaan atau penggunaan hadiah tersebut oleh pemenang tersebut.
10. Maxis boleh, berdasarkan budi bicara tunggalnya, memilih untuk menghantar hadiah kepada pemenang sama ada dengan sendiri atau melalui agensinya. Jika Maxis memilih kaedah tersebut, hadiah akan dihantar ke alamat penghantaran yang diberi oleh pemenang tersebut. Hadiah akan dihantar dengan khidmat penghantaran asas dengan maklumat jejak bungkusan. Jika bungkusan gagal disampaikan kepada anda atas apa jua alasan, Maxis tidak bertanggungjawab terhadap sebarang kegagalan penyampaian hadiah kepada anda.
11. Dengan (i) menyertai Acara tersebut dan menghantar borang maklum balas anda bagi Cabutan Bertuah; dan/atau (ii) menerima hadiah sebagai pemenang Cabutan Bertuah, anda dengan jelasnya memberi kebenaran kepada Maxis dan agensinya untuk menggunakan nama anda, gambar dan/atau serupa, video, rakaman, surat perakuan atau lain-lain peralatan media (jika ada) serta memaparkan maklumat tentang Acara dan penyertaan anda dalam Acara tersebut ("**Bahan**"), secara keseluruhan atau secara bahagian dan dalam kaedah yang mana Maxis berpendapat sesuai, bagi tujuan pengiklanan, penyunting, promosi, pemasaran, perdagangan dan/atau lain-lain tujuan dalam sesawang Maxis, akaun media sosial, platform digital dan mana-mana saluran media tanpa pampasan atau notis lanjut. Anda (sebagai peserta Cabutan Bertuah dan/atau pemenang Cabutan Bertuah) membebaskan Maxis, pengarahnya, pegawai, pekerja, wakil, dan ejen daripada semua tuntutan dan permintaan hasil daripada atau berhubung dengan penggunaan sebarang Bahan tersebut termasuk tapi tidak terhad kepada tuntutan terhadap pencerobohan privasi, fitnah dan lain-lain hak peribadi atau tuan punya. Sesiapa yang tidak mahu gambar mereka diambil atau disiarkan atau maklumat disebar atau Bahan digunakan harus maklumkan pada Maxis secara bertulis tentang niatnya melalui emel di customercare@maxis.com.my.
12. Penerimaan hadiah daripada pemenang membentuk suatu pembebasan dan pelepasan Maxis dan kumpulan syarikat Maxis, daripada sebarang dan semua liabiliti, tuntutan, permintaan, tindakan dan/atau kerugian yang boleh dialami oleh pemenang, sama ada dengan atau tanpa pengetahuan pada masa kini, dengan apa jua keadaan, hasil daripada atau berhubung dengan:-

- a. kecederaan diri dan/atau kerosakan harta benda, kecurian atau kerugian yang dialami oleh pemenang akibat penggunaan, pengambilan dan/atau penerimaan hadiah; atau
 - b. sebarang liabiliti cukai berhubung dengan hadiah dan/atau penggunaan atau penikmatannya.
13. Maxis memiliki hak-
- a. untuk ubah, pinda, kemaskini, padam, tukar atau tambah Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa pemberitahuan awal dan anda harus terikat dengan perubahan, pemindaan, pengemaskinian, pengeluaran, pemadaman, pertukaran atau penambahan tersebut;
 - b. pada bila-bila masa, pinda mana-mana bahagian pelaksanaan Acara (termasuk hadiah dan penamatan Cabutan Bertuah tersebut) tanpa pemberitahuan awal; dan
 - c. pada budi bicara tunggalnya untuk batal, gantung, pinda atau tangguh Acara jika berlaku hal keadaan di luar kawalannya. Dengan meneruskan penyertaan Acara, anda dianggap sebagai menerima sebarang perubahan, pemindaan, pengemaskinian, pengeluaran, pemadaman, pertukaran atau penambahan tersebut.
14. Hadiah ini diberikan atas dasar “SEBAGAIMANA IANYA” (As Is) tanpa sebarang representasi atau warranti sama ada secara jelas atau tersirat. Maxis, dan kumpulan syarikatnya menafikan dan mengecualikan semua warranti yang berkaitan atau berhubung dengan hadiah termasuk warranti kebolehiagaan, kesesuaian untuk kegunaan tertentu, keselamatan dan ketepatan.
15. Tiada sebarang hal keadaan yang Maxis akan bertanggungjawab terhadap anda atau mana-mana orang lain atas sebarang kerugian atau kecederaan atau sebarang kerosakan secara langsung, tidak langsung, khas, punitif, turutan, atau apa jua kerosakan, sama ada di kontrak, kecuaiian atau tort, yang hasil daripada atau berhubung dengan Acara, Cabutan Bertuah dan hadiah termasuk (tidak terhad kepada) sebarang pembatalan atau penangguhan Acara dan/atau Cabutan Bertuah tersebut.
16. Sejauh mana dibenarkan oleh undang-undang, anda bersetuju untuk mempertahankan, menanggung rugi dan menahan Maxis, pengarahnya, pegawai, pekerja, wakil dan ejen dan penaja supaya tidak terlibat dalam dan terhadap sebarang dan semua tuntutan, tindakan, guaman atau prosiding, juga sebarang dan semua kerugian, liabiliti, kerosakan, kos dan perbelanjaan (termasuk kos guaman) hasil daripada atau terakru daripada mana-mana ketidakpatuhan dan kemungkiran anda terhadap Terma & Syarat ini.

TERMS AND CONDITIONS FOR LUCKY DRAW

The following terms and condition (the “**Terms & Conditions**”) shall apply to the lucky draw (“**Lucky Draw**”) for the Maxis Business Spark UsahaWIRA Virtual Conference (the “**Event**”) hosted by Maxis

EVENT	Maxis Business Spark UsahaWira 2021
EVENT PERIOD	From 24 August 2021 at 9.30AM to 31 August 2021 at 11.59PM, both dates inclusive
WHO CAN PARTICIPATE FOR LUCKY DRAW (ELIGIBILITY)	Anyone residing in Malaysia who: (d) is aged 18 and above only; (e) has registered for the Event; and (f) has provided Maxis with complete and accurate registration details (i.e. valid name, email address and mobile number).
WHO CANNOT PARTICIPATE FOR LUCKY DRAW	3. Maxis employees and contract employees of Maxis (including its associated or related companies) and their immediate family members 4. Employees and/or agents of the content, advertising, promotion services providers for this Event and their immediate family members
HOW TO PARTICIPATE IN THE LUCKY DRAW	To participate for the Lucky Draw and to stand a chance to win the Prize: Step 1: Register and log in to the Event and join the conference, live networking sessions, speaker sessions and explore the activities on the platform on 24 and 25 August 2021, from 9.30AM to 6.30PM daily. Step 2: Fill up the feedback form at the end of Day 2, 25 August 2021, 6.30pm onwards and answer 3 simple questions correctly. Each Event participant may submit 1 feedback form only. Completed feedback forms must be submitted no later than 31 August, 11.59pm. Any feedback forms submitted after the Event Period will automatically be disqualified.
CONDUCT OF LUCKY DRAW AND PRIZE	50 winners will be randomly selected from the pool of completed feedback forms with the correct answers. Each winner will be entitled to 1 prize only. There are up to a total of 50 prizes to be won. Prizes and winners will be randomly matched.
WINNER ANNOUNCEMENT AND PRIZE COLLECTION	Selected winners will be contacted directly via email from Maxis after 7 September 2021. From there, winners have 7 working days from the date of notification to reply via email and acknowledge the receipt of the notification. Winners must agree to provide their details (including full name, company name, mobile number) to Maxis according to the manner stipulated by Maxis for the delivery of the prizes, either digitally or on-ground via Maxis’ agencies.

	<p>Failure to respond within the stipulated time will result in the prize being forfeited, and Maxis choosing the next eligible winner. The winner whose prize has been forfeited shall have no claim whatsoever against Maxis</p>
<p>List of Lucky Draw Prizes</p>	<p>A total of 50 prizes to be given away to 50 lucky winners (in no particular order):</p> <ul style="list-style-type: none"> • 10 x RM400,000 worth of ad credits on Astro across TV, Radio and Digital platforms • 3 x RM10,000 Start-Up Money via AmAccess Biz account, subject to clearance of AmBank's On-boarding processes • 5 x On-Demand Learning (ODL) subscriptions for Redbeat Academy • 5 x 1 Year VIP access on iQiyi • 5 x Set of 3 books by Najib Asaddok (4Turbo Copywriting, Buat Jer, Bisnes Momentum); Face mask & Calendar 2021 • 1 x OGAWA Mobile Shiatsu LITE Back Massager • 1 x Sudio TOLV In-ear True Wireless Earbuds • 1 x Realme Watch • 1 x Samu Giken Rapid Air Fryer • 1 x Samsung Galaxy A02 • 5 x Google Nest Mini • 2 x Microsoft Surface Go • 5 x Premium viewing code for 6 months and advertising package worth RM100,000 on Viu • 5 x Oppo Reno 10X zoom phone, free Enterprise SMS solutions worth RM3,000 and 2 free Digital Strategy consultation sessions by Maxis <p>The full details and steps for redemption (if any) of the prizes will be notified to the winners of the prizes. Redemption of the above prizes may be subject to further eligibility criteria and additional terms and conditions imposed by the Industry Partners in accordance with Clause 8 below.</p>

17. By participating in this Lucky Draw, you agree (a) to be bound by these Terms & Conditions contained herein; and (b) that you meet the eligibility criteria for participation stated herein. In addition to these Terms & Conditions, the terms and conditions applicable for the use of the content and/or service, including terms and conditions for the use of the relevant content and/or service applicable to the Event shall apply. Failure to comply with any applicable terms, conditions, rules, regulations, instructions, or methods shall result in you being disqualified from the Lucky Draw at our sole and absolute discretion.

18. Maxis shall accept no responsibility for incomplete feedback forms or any limitations, delays and other problems inherent in the use of internet and electronic communications that the Event participants may face when accessing or submitting the form.

19. **PERSONAL INFORMATION/ PERSONAL DATA**

The personal information/personal data supplied by you when entering this Lucky Draw will be used by Maxis in accordance with its privacy policy in the Maxis Group Privacy Notice. Please refer to the Maxis Group Privacy Notice by visiting the website (<https://www.maxis.com.my/en/privacy-notice/>) for more information as entry in this Lucky Draw is an agreement to be bound by that privacy policy, which shall form an integral part of the Terms & Conditions of this Lucky Draw.

The personal information/personal data collected may be used in future by Maxis to provide you with further information about similar events and information in relation thereto, which you may opt out of by informing Maxis of your decision to do so. Your personal information/personal data is subject to the safeguards concerning privacy and security of data as set out in the Maxis Group Privacy Notice and the Personal Data Protection Act 2010.

You shall ensure that all personal information/personal data provided to Maxis are accurate and correct at the point of submission and that Maxis is kept informed and updated of any change in your personal information/personal data.

20. The Lucky Draw shall in all respects be governed by the laws of Malaysia. However, it shall be your sole responsibility and obligation to ensure that you comply with and do not contravene with any laws to which you may be personally subject to.
21. Maxis' decision on the winners of the prize shall be final and conclusive and no correspondence, complaint or appeal shall be entertained by Maxis at any time during or after the Event period.
22. Maxis reserve the right to:
- a. replace or substitute the types and value of prizes as we deem fit, in whole or in part, if Maxis is not able to award the prizes as described for any reason; and
 - b. revoke and seek the return of any award of the prizes if we find that you have breached any rules or the Terms & Conditions stated herein. The method of return shall be determined by Maxis at its sole discretion, and cost incurred to return the prize to Maxis will be borne by the participant.
23. You are not entitled to demand or request for specific prizes conditions/ requirements such as change of prizes etc. The prize is non-transferable, non-assignable and non-exchangeable for cash or any other item.
24. The prize set out above shall be used and/or taken entirely at your own risk at all times and Maxis excludes all warranties and liabilities in connection with the prize to the fullest extent permitted by law. The prizes may be subject to additional terms and conditions imposed by the Industry Partners and you agree to comply with all terms and conditions applicable to the prizes. Where prizes contain a specific date during which the prize should be utilised, no requests for extensions or replacements whatsoever will be entertained. Maxis shall not be responsible should you (being the winner of the Lucky Draw) fail to redeem the prize for any reason whatsoever including but not limited to your failure to adhere or comply to the additional terms and conditions imposed by the Industry Partners.
25. The winners shall be responsible for any additional costs, duties, taxes and/or other incidental expenses which may be incurred as a result of and/or related to the winner's acceptance or use of the prize.

26. Maxis may, at its sole discretion, opt to courier the prize to the winner either by itself or through its agencies. If that is exercised by Maxis, the prize will be sent to the shipping address provided by the winner. Prizes will be sent with basic courier services with tracking information. In the event the parcel does not reach you for any reason, Maxis does not hold any responsibility for the prize not reaching you.
27. By (i) participating in the Event and submitting your feedback form for the Lucky Draw; and/or (ii) accepting the prize as a winner of the Lucky Draw, you expressly grant permission to Maxis and its agencies to use your name, photograph and/or likeness, video, recording, testimonial or other media item (if any) and to post information about the Event and your participation in the Event ("**Materials**"), in whole or in part and in any manner as Maxis may see fit, for purposes of advertising, editorial, promotional, marketing, trade and/or other purposes at Maxis' website, social media account, digital platforms and any other media outlets without further compensation and notice. You (being the participants of the Event and/or the winners of the Lucky Draw) release Maxis, its directors, officers, employees, representatives, and agents from all claims and demands arising out of or in connection with any use of the Materials including but not limited to claims for invasion of privacy, defamation and any other personal or proprietary rights. Any person who does not want to have their photo taken or distributed or information disseminated or Materials used must inform Maxis in writing of his/her intentions via email at customercare@maxis.com.my.
28. Acceptance of the prize by the winners constitute a release and discharge of Maxis and Maxis group of companies, by or from any and all liability, claims, demands, actions and/or damages which the winners may have, whether known or unknown at the present time, of any nature whatsoever, arising out of or relating to:-
- c. personal injury and/or property damage, theft or loss suffered by the winner as a result of the use, employment and/or acceptance of the prize; or
 - d. any tax liabilities in relation to the prize and/or use or enjoyment of the same.
29. Maxis reserves the right-
- d. to change, amend, revise, supplement, delete, vary or add to these Terms & Conditions without prior notice at any time and you shall be bound to such changes, amendments, revisions, supplements, deletions, variations or additions;
 - e. at any time, change any aspect of the Event (including the prizes and discontinuing the Lucky Draw) without prior notice; and
 - f. at its sole discretion to cancel, suspend, modify or delay the Event in the event of unforeseen circumstances beyond its reasonable control. By continued participation in the Event, you will be deemed to have accepted any changes, amendments, revisions, supplements, deletions, variations or additions.
30. This prize is provided on an "AS IS" basis without any representations or warranties of any kind whether express or implied. Maxis, and its group of companies disclaim and exclude all warranties relating to or in connection with the prize including warranties of merchantability, fitness for a particular purposes, security, and accuracy.
31. In no event shall Maxis be liable to you or to anyone else for any loss or injury or any direct, indirect, special, exemplary, consequential damages, or any damages whatsoever, whether in contract, negligence or in tort, arising out of or in connection to the Event, the Lucky Draw and the prize including (without limitation) any cancellation or postponement of the Event and/or Lucky Draw.
32. To the maximum extent permitted by law, you agree to defend, indemnify and hold Maxis, its directors, officers, employees, representatives and agents and sponsors harmless from and against any and all claims, actions, suits or proceedings, as well as any and all losses,

liabilities, damages, costs and expenses (including legal fees) arising out of or accruing from any non-compliance and breach by you of these Terms & Conditions.